
PROTOK6L Nr XX /2020

z sesji Rady Gminy Rybno odbytej w dniu 23 wrze$nia 2020 r,
w sala OSP w Rybnie przy ul. Lubawskiej 15 pod pzewodnictwem

Pana Piotra Kornatowskiego - Przewodniczqcego Rady Gminy Rybno

Obrady Rady Gminy protokolowala - Ewa Soboczyhska - lnspektor ds. Obslugi Rady i Kadr,
ZastQpca Kierownika Uzedu Stanu Cywilnego w Utzedzie Gminy Rybno

Obrady rozpoczeto o godz. 10:00, zakoflczono o godz.12:30

Stan ustawowy Rady - 15 Radnych,

W sesji bierze udzial 12 Radnych

Nieobecni: Sylwester Kasprowicz, Grzegoz Rozentalski, Bogdan Wantowski

- lista obecnosci stanowi zaqcznik do protokolu.

Spoza Rady Gminy w sesji uczestn jczyli:

'l.Pan Tomasz WQgzynowski - Wojt Gminy

2.Pani Zdzislawa Kanicz - Skarbnik Gminy

3.Pani Jolanta Jendrycka - Sekretarz Gminy

4.Pan Zbigniew Dzystek - radca prawny

- lista obecnosci stanowi zalqcznik do protokolu

5.Soltysi

- lista obecnosci stanowi zalEcznik do protokolu

Porzqdek sesji:

Ad.1 i 2 rcie sesii i stw nle orawomocn iobrad.
Obrady XXlll sesji Rady Gminy Rybno otworzyl o godz. 10:00 Pan Piotr Kornatowski Przewodniczqca

Rady Gminy.

Nastepnie pouczyl wszystkich obecnych, iz obrady Rady Gminy sE rejestrowane za pomocE urzqdzeh

nagrywajacych d2wiek.

Powital wszystkich obecnych na sali obrad a nastepnie stwierdzil, 2e po sprawdzeniu listy obecnosci,

na sali znajduje sie'12 radnych co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwal.

Ad.3.Ustalenie ku obrad.

Pzewodniczqcy Rady przedstawil pozqdek dzienny obrad.

l.Otwarcie sesji.

2.Stwierdzenie prawomocnosci obrad.

3.Ustalenie porzqdku obrad,

4.Ptzyjecie protokolu z XXll sesji Rady Gminy Rybno.

5.Sprawozdanie miedzysesyjne W6jta cminy Rybno

6.Podjqcie uchwal w nastepujQcych sprawach:

1 ) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 2020-2032;

2) zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2020 tok,

3) okreslenia Srednjej ceny jednostki paliwa w cminie Rybno w roku szkolnym 2O2Ol2O2l;
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4) zmiany uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Wojew6dztwa Warmifsko-

Mazurskiego na doflnansowanie Programu naprawczego drogi wojew6dzkiej nr 538;

5) zmiany uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Wojewodztwa Warmihsko-

Mazurskiego na dofinansowanie projektu na ,,Przebudowe drogi wojew6dzkiej nr 538 w zakresie

budowy chodnika w Rybnie";

o)udzielenia pomocy finansowej dla Wojew6dztwa Warminsko-Mazurskiego na dofinansowanie

Programu naprawczego drogi wojew6dzkiej nr 538;

7) udzielenia dotacji celowej na wykonanie rob6t budowlanych przy zabytkowym spichlerzu w

Hartowcu;

8) udzielenia dotacji celowej na realizacje prac budowlanych przy cmentarzu przykoscielnym w

zespole kosciola parafialnego p.w. Sw. Barbary w Rumianie;

9) ustalenia zasad zwrotu wydatk6w na pomoc zeczowq, zasilki okresowe izasilki celowe;

10) rozpatzenia skargi na dzialalnos6 W6jta Gminy Rybno.

T.Wolne wnioski i zapytania.

S.Zamnkigcie sesji.

Kierujac nastQpnie zapytanie o propozycjq zmiany pozqdku obrad

Wniosek o zmiane porzqdku obrad nie wniesiono .

NastQpnie poddala pod glosowanie porzEdek obrad.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 12

Radnych glosami:

-,,2a" - 12

- ,,przeciw' - 0
- ,,wstrzymujqcych sie" - 0

prryjgla porzqdek

lmienny wykaz glosowania nad pzyjeciem porzqdku obrad stanowi zalecznik do protokolu.
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Ad.4.Przviecie protokolu z XXll sesii Radv Gminv Rvbno.

Pzyjecie protokolu z XXll sesji Rady Gminy Rybno.

Przewodniczacy Rady poinformowal, 2e protokol z XXll ses.ii zostal wylozony do wglEdu i do czasu

rozpoczQcia sesji nie zlozono do przewodniczqcego wniosku o dokonanie poprawek do przedlozonych

projekt6w protokolow.

W zwiqzku tym poddal pod glosowanie protokol z XXll sesji Rady Gminy.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 12

Radnych glrosami:

-,,2a" - 12

- ,,przeciw' - 0



- ,,wstrzymujqcych sie" -.0
przyjeta protok6l z XXll sesji Rady cminy.
lmienny wykaz glosowania nad pzyjeciem protokolu stanowi zalqcznik do protokolu

Ad.5.Sprawozdanie miedzvsesvine W6ita Gminv Rvbno

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski udzielil glosu wojtowi Gminy - panu Tomaszowi

WQgzynowskiemu, kt6ry pzedlozyl sprawozdanie z dzialalnosci miedzysesyjnej .

Po czym otworzyl dyskusje. Do przedlozonego sprawozdania nie wniesiono pytan.

Sprawozdanie stanowi zalqcznik do protoko+u.

Ad.6.Podiecie uchwalw nastepuiacvch sprawach

n w budZe R bno na 202

Przewodniczqcy Rady- Pan Kornatowski zwr6cil sie do Radnego Gzegotza Januszewskiego o
przedstawienie opinii w sprawie prolektu uchwaly.

Radny - Grzegoz Januszewski przedstawil opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pyta6 nie wniesiono.

Przewodniczecy Rady zamknql dyskusjQ. Po odczytaniu proJektu uchwaly przez wiceprzewodniczqcq

Rady Gminy. poddal go pod glosowanie.

.)

l.zmianv Wieloletniei Proonozv Finansowei Gminv Rvbno na lata 2020-2032

Przewodniczecy Rady- Pan Kornatowski zwr6cil sie do Radnego Grzegoza Januszewskiego o
przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Gzegorz Januszewski przedstawil opinie komisji statych o proJekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytan nie wniesiono.

Przewodniczqcy Rady zamknql dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly przez wicepeewodniczaca
Rady Gminy, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 12

Radnych, glosami:

- 12 - ,,2a" ,

- 0 - ,,przeciw"

-0 - ,,wstzymujecych sie"
podjgla uchwalg Nr XXllUl&U2020 w sprawie zmiany Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy
Rybno na lala 2020-2032.

Uchwala stanowi zalqcznik do protoko,lu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu.



Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 12

Radnych, glosami:

- 10 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"
-2 - ,,wstzymuiQcych sie"
podjela uchwale Nr XXllUI65/2020 w sprawie zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2020 tok
Uchwala stanowi zalEcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu.

3) okreslenia Sredniei cenv iednostki oaliwa w Gminie Rvbno w roku szkolnvm 2020/2021:

Przewodniczqcy Rady- Pan Kornatowski zwrocil sie do Radnego Gzegorza Januszewskiego o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Grzegorz Januszewski przedstawil opinie komis.ii stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalecznik do protokolu.

PrzewodniczEcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusje nad prolektem uchwaly.

Pytan nie wniesiono.

PrzewodniczEcy Rady zamknql dyskusjQ. Po odczytaniu pro.jektu uchwaly przez wiceprzewodniczqcq

Rady Gminy. poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 12

Radnych, glosami:

- 12 - ,,2a",

-0 -,,przeciw"

-0 - ,,wstrzymujecych sie"
podiela uchwale Nr XXllU156/2020 w sprawie okreslenia Sredniej ceny jednostki paliwa w

Gminie Rybno w roku szkolnym 202012021.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokotu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalAcznik do protokotu.

Przewodniczecy Rady- Pan Kornatowski zwr6cil sie do Radnego Gtzegotza Januszewskiego o

przedstawienie opinii w sprawie proJektu uchwaly.

Radny - Grzegorz Januszewski przedstawil opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytan nie wniesiono.

P.zewodniczqcy Rady zamknAl dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly przez wiceprzewodniczqcq

Rady Gminy, poddal go pod glosowanie.

4

4) zmianv uchwalv w sorawie udzielenia pomocv finansowei dla Woiew6dztwa Warminsko-

Mazurskieoo na dofinansowanie Prooramu naorawczeqo droqi woiew6dzkiei nr 538



Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady ,15 Radnych w obecno6ci ,12

Radnych, glosami:

- 12 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"
-0 - ,,wstrzymujqcych sie"
podjgla uchwalg Nr XXllU167/2020 w sprawie zmiany uchwaly w sprawie udzielenia pomocy

finansowej dla Wojew6dztwa Warmifisko-Mazuftikiego na dofinansowanie programu

naprawczego drogi wojew6dzkiej nr 538

Uchwala stanowi zaQcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalEcznik do protokotu.

5) zmianv uch alv w sorawie udzielenia Do ocv finansowei dla Woiew6d Warminsko-

Mazurskieqo na dofinansowanie Droiektu na ,,Przebudowe d roqi woiew6dzkiei nr 53 kresie

budowy chodnika w Rybnie"

PrzewodniczEcy Rady- Pan Kornatowski zwr6cil sie do Radnego Gzegorza Januszewskiego o

przedstawienie opinii w sprawie prolektu uchwaly.

Radny - Grzegorz Januszewski przedstawil opinie komisji stalych o prolekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalacznik do protokolu.

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusjq nad projektem uchwaly.

Pytan nie wniesiono.

Przewodniczqcy Rady zamknEl dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly ptzez wiceptzewodniczqcE

Rady Gminy. poddal go pod gtosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 12

Radnych, glosami:

- 12 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"
-0 - ,,wstrzymujQcych sie"
podjela uchwale Nr XXllU168/2020 w sprawie zmiany uchwaly w sprawie udzielenia pomocy

finansowej dla Wojew6dztwa Warmirisko-Mazurskiego na dofinansowanie projektu na

,,Przebudowe drogi wojew6dzkiej nr 538 w zakresie budowy chodnika w Rybnie,,

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu.

zielenia ^^w 
fin.nc^\^,6i dla W ewod o-Mazurski na dofinan n

Proo ra mu naorawczeoo drooi woi zkiei nr 538

Przewodniczqcy Rady- Pan Kornatowski zwr6cil sig do Radnego Grzegorza Januszewskiego o

przedstawienie opinii w sprawie prolektu uchwaly.

Radny - Grzegorz Januszewski przedstawil opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznlk do protokolu.

Przewodniczacy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusjq nad projektem uchwaly.
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Pytan nie wniesiono.

Pzewodniczacy Rady zamknql dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly przez wiceprzewodniczecq

Rady Gminy. poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 12

Radnych, glosami:

- 12 - ,,2a",

-0 - ,,pneciw"
-0 - ,,wstrzymujqcych siq"
podiQla uchwaQ Nr Xxlll/169/2020 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Wojew6dztwa

Warmifisko-Mazurskiego na dofinansowanie Programu naprawczego drogi wojew6dzkiei nr

538.

Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad prqektem uchwaly stanowi zalEcznik do protokolu.

7) udzielenia dotacii celowei na wykonanie ro t budowlanvch orzv zabvtkowvm soichlerzu w

Hartowcu

Przewodniczecy Rady- Pan Kornatowski zwr6cil sie do Radnego Gtzegotza Januszewskiego o

przedstawienie opinii w sprawie prolektu uchwaly.

Radny - Grzegoz Januszewski pzedstawil opinie kom'sji stalych o projekcie uchwa'ly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Paewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Glos zabrali:

Radny - Pan Waldemar Reszka zapytal, kto byl wnioskodawcq o udzielenie dotacji. Zwr6cil uwage, ze

bedzie przeciwny uchwale, argumentujqc tym, i2 w ubieglym roku nie zostal uwzgledniony wniosek

parafii w Koszelewach.

WOjt - Pan Tomasz Wggrzynowski wyjasnil, i2 wnioskodawcq jest parafia. Wniosek odpowiada

wymogom formalnym. Wskazal, i2 je2eli wniosek zlo2y inna parafia, zostanie rozpatrzony, pod

warunkiem, 2e bedzie spelnial wymogi formalne.

Radny - Pan Adam Kasprowicz podkreSlil, i2 popiera wspieranie parafii. Jednakze wedlug niego

powinna to byc pomoc r6wna. Odczytal wniosek, kt6ry zostal zlozono \M roku poprzednim do pro.iektu

bie2qcego bud2etu o udzielenie wsparcia finansowego dla parafii Koszelewy. Wskazal, i2 bedzie

glosowac przeciw przedlo2onym projektom dotyczqcym udzielenia dotacji finansowych dla

wskazanych parafii.

W6jt - Pan Tomasz Wegzynowski wyjaSnil, co moze byo przedmiotem dotacji. NastQpnie podkreslil,

iz w poruszanym przypadku wniosek wplynEl niekompletny pod wzglqdem formalnym.
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Radny - Pan Waldemar Reszka zapytal, czy jest mozliwosC, aby parafia Koszelewy mogla zto2yd

wniosek o wsparcie finansowe.

W6jt - Pan Tomasz Wegzynowski wskazal, ze kazdy wlasciciel zabytk6w, w tym r6wnie2 parafia

Koszelewy, jezeli zlozy poprawny wniosek pod wzgledem formalnym, otrzyma dotacje.

Radny - Pan Waldemar Reszka wyjaSnil powody swojej absencji podczas posiedzen komisji

Na tym dyskusjg zakonczono

Przewodniczqcy Rady zamknql dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly pzez wiceprzewodniczqcq

Rady Gminy, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 12

Radnych, glosami:

- 7 - ,,2a",

- 3 - ,,przeciw"
-2 - ,,wstrzymujqcych sie"
podjgh uchwalq Nr Xxlll/l70/2020 w sprawie udzielenia dotacji celowej na wykonanie rob6t

budowlanych przy zabytkowym spichlerzu w Hartowcu.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad proJektem uchwaly stanowi zalEcznik do protokolu.

8) udzielenia dotacii ce na realizacie orac budowlanvch Drzv cme ntarzu orzvkoscielnvm w

zesoole kosciola oarafialneoo o.w. Sw. Barbarv w Rumianie

PrzewodniczEcy Rady- Pan Kornatowski zwrocil sie do Radnego Grzegorza Januszewskiego o

przedstawienie opinii w sprawie pro]ektu uchwaty.

Radny - Grzegoz Januszewski przedstawil opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalEcznik do protokolu.

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusjg nad prolektem uchwaly.

Pytarl nie wniesiono.

Przewodniczqcy Rady zamknEl dyskuslq. Po odczytaniu projektu uchwaly przez wiceprzewodniczqcq

Rady Gminy. poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sktad Rady 15 Radnych w obecnosci 12

Radnych, glosami:

- 8 - ,,2a",

- 3 - ,,przeciw"
-1 - ,,wstrzymujQcych siQ"
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podjQla uchwale Nr Xxlll/171l2020 w sprawie udzielenia dotacji celowej na realizacje prac

budowlanych przy cmentaau pzykoscielnym w zespole kosciola parafialnego p.w. 5w.

Barbary w Rumianie.

Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu.

9) ustalenia zasad zwrotu wvdatkow na pomoc zeczowa. zasilki okresowe izasilki celowe

Peewodniczqcy Rady- Pan Kornatowski zwrocil sie do Radnego Gtzegotza Januszewskiego o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Grzegorz Januszewski przedstawil opinie komisji stalych o pro1ekcie uchwaly.

Opinia stanowi zal1cznik do protokolu.

PzewodniczEcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusje nad pro.iektem uchwaly.

Pytafi nie wniesiono.

Przewodniczqcy Rady zamknql dyskusjq. Po odczytaniu projektu uchwaly przez wiceprz ewodniczacq

Rady Gminy. poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glrosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 12

Radnych, glosami:

- 12 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"

-0 - ,,wstrzymujqcych sie"

podjela uchwale Nr XXllll172l2020 w sprawie ustalenia zasad zwrotu wydatk6w na pomoc

deczowq, zasilki okresowe i zasilki celowe.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokotu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu.

10) rozoatrzenia skaroi na dz lno56 W6ita Gminv Rvbno

PrzewodniczEcy Rady- Pan Kornatowski zwrocil sie do Radnego Rafala Gniazdowskiego -
przewodniczEcego Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji Rady Gminy Rybno o przedstawieni opinii

komisji w pzedmiotowei sprawie.

Radny - Rafal Gniazdowski przedstawil stanowisko komisji

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusle nad prolektem uchwaly.

Pytarl nie wniesiono.

PrzewodniczEcy Rady zamknql dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly przez wiceprzewodniczqcE

Rady Gminy. poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 12

Radnych, gloaami:

- 12 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"
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-0 - ,,wstrzymujEcych sie"
podjela uchwale Nr XXllU173/2020 w sprawie rczpattzenia skargi na dzialalnos6 W6jta Gminy
Rybno.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalEcznlk do protokolu.

Przewodniczqcy Rady zazEdzll przerwe w obradach od godz.1 1:20 do godz.11:30.

Po przerwie Rada pzystEplla do kolejnego punktu porzEdku obrad.

Ad.T.Wolne wnioski i zaDvtania.

Glos zabrali:

Radny - Adam Kasprowicz odczytal przeprosiny skierowane do obecnego na sesji pana Dariusza

Tary.

Mieszkaniec - Dariusz Tara wskazal, ze majqce mie.isce do niedawna sytuacje konfliktowe pomiedzy

nim, a soltysem Koszelew zostaly zaaegnane.

sottys wsi Rybno-Henryk wisniewski wyrazil slowa podziekowania skierowane do w6jta, radnych i

os6b, kt6re p'zyczynily siQ do pod.iecia budowy remizy OSP w Rybnie, a takze budowy chodnika na ul.

Wyzwolenia.

Prezes OSP w Rybnie - Robert Soboczyrlski wyrazil podziQkowania za podjete dzialania zwiqzane z
rozpoczeciem budowy remizy OSP w Rybnie oraz zakupu samochodu strazackiego.

Soltys solectwa 2abiny - Edmund Gajek przypomnial sprawq budowy kortu tenisowego w Zabinach.

Zwr6cil siQ do wiceprzewodniczAce] Komisji Rewizyjnej o udzielenie wyjasnierl w przedmiocie ustalen
poczynionych przez Komisjq.

Radna - Joanna slupska wyJasnila czynnosci podiete przez Komisie Rewizyjna maiece na celu

wyjaSnienie pzedmiotowej sprawy.

Mieszkaniec - zbigniew Meller zwrOcil siQ z pytaniem do Skarbnika, na jaki cel zostaly wydatkowane

Srodki w kwocie 42 tyi. z dzialu promocja.

9

Skarbnik -Zdzislawa Kanicz wyjasnila, 2e Srodki te zabezpieczane se stosownie do potrzeb.

Mieszkaniec - Zbigniew Meller zwr6cil sie z pytaniem do w6jta, czy w okresie swojej kadencji wydal
zaeqdzenie, na mocy ktorego zostal powolany sklad zespolu zaeEdzania kryzysowego ijaki jestjego
sklad.

W6jt - Tomasz WQgzynowski wyjasnil, 2e jest w tym zakresie wyd ane zalzadzenie.



Mieszkaniec - Zbigniew Meller stwierdzil, i2 je2eli takie zatzqdzenia zostalo wydane, prosi o

wskazanie numeru zarzAdzenia powolujqcego sklad zespotu.

PzewodniczAcy zatzadzil ptzerwe od godz. 12:05 do godz.12:10.

W czasie przerwy obrady opuscil radny - Adam Kasprowicz . Stan Rady po przerwie 1 1 radnych

W6jt - Tomasz WQgzynowski w odpowiedzi wyja6nil, i2 wnioski zostaly zlozone na wszystkie

mozliwe dzialki.

Ad.T.Zamkniecie obrad.

O godz.12:30 Przewodniczqcy Rady Pan Piotr Kornatowski - wobec wyczerpania dziennego porzqdku

obrad - zamkn?l obrad XXlll sesji zwyczajnej Rady Gminy Rybno.

Na tym protokot zakohczono
P zqcy

Protokolowala:
INSPEKTOR ACY

*gr Etkhloczytisho I Koraaroutehi

Do niniejszego protokofu zaqcznik formalny stanowi nagranie zawieraiqce obraz i d2wi9k.

l0

Sekretarz Gminy - Jolanta Jendrycka w odpowiedzi na pytanie mieszkarlca Zbigniewa Mellera

wyJasnila, i2 zatzqdzenie w przedmiotowej sprawie zostatc opublikowane na stronie BIP Urzedu

Gminy.

Mieszkaniec - Zbigniew Meller stwierdzil, i2 zadah pytanie dotyczqce tego, czy w okresie swoJej

kadencji w6jta wydal takie zatzqdzenie. Zwr6cil uwagq, i2 jego zdaniem aktualnie obowiqzujqce

zaeqdzenie powinno zostao dostosowane do obowiqzujqcych akt6w prawa miejscowego. Zwr6cil

tak2e uwagQ na brak czytelnosci strony BlP, na kt6rej zamieszcza sie miedzy innymi akty prawne.

Radny - Waldemar Reszka zapytal, czy Gmina kontynuuje skladanie wniosk6w na remont dr6g

gminnych z funduszu KOWR. Czy zostal zlo2ony wniosek na dzialki, o kt6re wnioskowal .

Na tym dyskusje zakonczono.


